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Närvarande: Tom Björns, Jessica Geidnert, Anton Ähdel, Kim Liljekvist, Fredrik Geidnert 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Diskussioner kring älgjaktsstart 

Mötet diskuterade olika synvinklar kring de nya datumen i jaktkalendern. Alla lag gör 

som de vill, men det låter som de flesta tänker köra andra måndagen i oktober som 

vanligt detta år. 

  

3. Överlämnande av kassörsuppgifter/handlingar och övriga dokument 

• Försäkringar 

o Företagsförsäkring 

o Fritidshusförsäkring på jaktkojan 

• Adressändringar gjorda på de flesta ställen av Tom. 

• Granngården: där saknas konto. Det har gått genom Tom privat. Så det 

behöver registreras i såfall. 

• Ändring av företrädare för organisationsnumret gjord på Adressändring 

• Skjutbanekassan som Anders Stolpe har skall göras slut på och sedan skall 

den upphöra och pengar tas ur föreningskassan när det behövs i framtiden. 

• Äppelbo Jordägande sockenmän skrev 1995 ett dokument där de skrev över 

alla jakträtter till föreningen. Det gällde i 25 år och utgick 2020. Tom har 

pratat med Per-Erik tidigare om detta, men det är oklart om det blev gjort. 

Det behöver kollas upp. 

• Rågsveden Näsets jordägande skrev ett avtal på slakthuset. Det skrevs 2019 

på 49 år. 

•  Jaktkorten gjorde Kim och Tom tillsammans och skickade ut på fredag. 

• Bokföringsprogram skall Tom och Kim föra över till Kims dator. (Avanti och 

SPCS bokföringsprogram) 

• Röstlängden: Det finns många nya fastigheter, med nya ägare och nya 

ägargruppen. Det är enligt Tom tveksamt om många av de nya verkligen ska 

vara med, dvs om fastigheten är av jaktlig betydelse. Detta behöver gås 

igenom hösten/vintern 2021. Ett uppdrag för styrelsen. 

• Fysiska dokument och handlingar Tom lämnade över pärmar med 

jakträttsavtal, röstlängd, stadgar, skrivelser till föreningen, brev från 

skatteverket, länsförsäkringar, avtal om slakthuset, skadeanmälan vid inbrott 

i slakthus, överlåtelsehandlingar, avtal Äppelbo nordöstra jaktskyttebana, 

områdets bildande 1995, kartor från bildandet, kartor från 2007, kartor från 

2021 m.m. 

• Dokument i filformat: Tom gick även igenom en del dokument och kartor 

som finns i filformat och dokument på datorn. Han överlämnade två kopior – 

en till Fredrik och en till Kim. Fredrik ställde frågan till Tom om han kunde 



tänka sig att fortsätta att hålla statistik på avskjutning etc som han gjort 

under alla år. 

 

4. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

5. Nästa möte 

26/9 kl 17:00 

 

6. Mötet avslutas 


